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Geqchte bewoners,

Afgelopen zondqg hebben ouders en verzorgers von leerlingen vqn bosisschool Oventje een brief
ontvongen von het College von Bestuur vqn schoolbestuur Optimus primoir onderwijs. ln deze brief
ziin zii geïnformeerd over het voorgenomen besluit von Optimus om bosisschool Oventje met
ingong von 1 ougustus qonstoonde te sluiten en het schoolgebouw terug te geven qqn gemeente
Mqoshorst. Een ingrijpend besluit, dqt het schoolbestuur en de ouders, heel begrijpelijk, zwoor
vqlt. Met deze brief informeren wij u ols buurtbewoners von de bqsisschool over dit voorgenomen
besluit en nodigen wij u von hqrte uit voor een informqtiebijeenkomst.

Zorgvuldig onderzoek
Schoolbestuur Optimus primoir onderwijs heeft voorofgoond oqn het voorgenomen besluit om
bqsisschool oventje te sluiten in mei 2021 een uitgebreid en zorgvuldig onderzoek ingesteld. Het
schoolbestuur ziet ql longer het oqntol leerlingen op de bosisschool dolen en er is nouwelijks
sproke von nieuwe instroom.
ln het onderzoek is gekeken noor het toekomstperspectief von Oventje en is de sociqol
pedogogische kwoliteit, de onderwijskwoliteit, sociool mootschoppelijke ontwikkelingen en de
school ols qrbeidsorgonisotie betrokken.

Goed overleg
Gemeente Lqnderd is meteen vonof de stqrt von het onderzoek door het schoolbestuur
geÏnformeerd. En zij hebben hierover veelvuldig contoct met elkoqr gehod. Gemeente Mqoshorst is
begin von het joor op de hoogte gesteld von het onderzoek en het besluit om de school te sluiten.
Wij betreuren het besluit von schoolbestuur optimus primoir onderwijs en vinden dot goed
bereikboqr regulier bqsisonderwijs in olle wijken en kernen behouden moet blijven. Door willen wij
ons ook voor inzetten. Doorom stqrten wij een onderzoek over de kqnsen voor het bosisonderwijs
in buurtschop Oventje, niet zijnde een Optimusschool. Deze week is de opdrocht voor dit
onderzoek verleend en wij verwochten de resultoten von het onderzoek noqr verwochting i. moqrt
qonstoonde.
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I nformotieb'ljeenkomst voor ouders
Op 16 februori 2022 orgoniseert schoolbestuur Optimus primoir onderwijs voor olle ouders en

verzorgers von de leerlingen von bqsisschool Oventje een informotiebijeenkomst. ln deze

bijeenkomst wordt besproken hoe het komende schooljoor eruit komt te zien en hoe de overstop
noor een qndere school wordt georgoniseerd. Ook gemeente Mqoshorst is bij deze bijeenkomst
oonwezig.

I nformotieb'rjeenkomst voor buurtbewoners
Wij kunnen ons voorstellen dot u ols bewoner von buurtschop Oventje zorgen heeft over de

consequenties vqn het voorgenomen besluit von Optimus of dot u vrogen heeft over wot dit
betekent voor het buurtschop. Wij informeren u grqog over het besluit en de vervolgstqppen en

geven u ook groog de gelegenheid om uw reoctie te geven en vrqgen te stellen.

Wij nodigen u von horte uit om bij deze bijeenkomst oonwezig te zijn

LG Íebrusri 2O22

20.30 uur

21.15 uur
2l-.30 uur

Ontvqngst bugrtbewoners bqsisschool Oventje

Welkomstwoord door wethouder von Heeswijk

Toelichting besluit door bestuur Optimus.

Toelichting op de vervolgstoppen door wethouder von Heeswijk

Gelegenheid tot het stellen von vrogen.

Afsluiting

Om te weten op hoeveel mensen we kunnen rekenen vrogen wij u om zich voorof qon te melden bij

Moniek von Rijbroek vio moilodres moniek.vonrijbroek@gem-ceftem-qlsharst-nl

Heeft u nog vrogen?
Als u nog vrogen heeft kunt u bellen met Jonno von Hoesel von het teom Sociool beleid op

telefoonnummer 06 - tO 2l tl 77. Aakkunt u een e-moil sturen noor
jonno.vonhoesel@gemeentemoqshorst.nl.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders von gemeente Mqqshorst,
de secretoris, de ster

á--

Drs, D, von Deurzen Drs. P.L.A. RUpp

Om odministratieve en/of orgqnisotorische redenen mqken wij gebruik von een digitole

ondertekening. Doarom bevot dit document mogeliik geen fysieke hondtekening.
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